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PROTOKÓŁ NR 12/2021 
z posiedzenia Komisji Gospodarki 

w dniu 30.11.2021 r.  
 
 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Opiniowanie projektu budżetu na 2022 rok. 

2. Plan pracy komisji na 2022 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  

i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji w Tychach S. A., 

b) w sprawie zmian w Uchwale nr XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 20 grudnia 

2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Bieruń, warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu nr 10/2021 z posiedzenia Komisji Gospodarki w dniu 15.11.2021 r. 

 
 
Przewodniczący Komisji Piotr Świerkosz otworzył posiedzenie komisji. Na podstawie listy obecności 
stwierdził, że zarówno ilość członków Komisji Gospodarki pozwala na prawomocne podejmowanie 
stanowisk, opinii komisji.  
Przewodniczący Komisji przywitał zaproszonych Gości oraz członków komisji.  
Zapytał czy wszyscy Radni otrzymali materiały wraz z zawiadomieniem i czy wnoszą uwagi.  
Radni nie zgłosili uwag do otrzymanego materiału i porządku posiedzenia. 
W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Komisji przystąpił do punktu pierwszego. 
 
Ad 1 
Przewodniczący Komisji poinformował, że w związku z ostatnim wspólnym posiedzeniem Komisji  
w zakresie przyszłorocznego projektu budżetu nie przewiduje wprowadzenia przez Panią Skarbnik 
Miasta Dorotę Przybyłę w ogólne meandry budżetu, a wszelkie pytania należy kierować do 
Dysponentów środków budżetu, obecnych na Sali.  
Podczas dyskusji głos zabrał Przewodniczący Komisji oraz Radna Natalia Grosman, którzy poruszyli 
m. in. kwestie związane z przedstawieniem wydatków zaplanowanych na miejscowe plany 
zagospodarowania przestrzennego, określeniem rodzaju dokumentów wraz z podaniem terminów 
zakończenia tych dokumentów, przeznaczeniem zaplanowanej kwoty na bieżące utrzymanie dróg,  
w tym bieżących remontów, zakresem planowanych remontów, działem 700 i przeznaczeniem 
środków na drobne zadania m. in. na malowanie sal w Filii Przedszkola nr 2 w Bijasowicach, 
wytypowaniem konkretnych dróg do remontu, zabezpieczeniem środków na dokończenie remontu 
ul. Letniej. W powyższych kwestiach odpowiedzi udzielili Dysponenci oraz Skarbnik Miasta. 
 
Do posiedzenia Komisji Gospodarki dołączyła Radna Barbara Panek-Bryła. Od tej chwili  
w posiedzeniu uczestniczy 11 Radnych. 
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W dalszej części dyskusji głos zabrał Radny Marcin Nyga, który odniósł się do bieżących remontów, 
skali ich wykonania oraz możliwości pozyskania środków na remonty dróg i ewentualnych przesunięć. 
Przewodniczący Komisji przedstawił wnioski, które wpłynęły do Rady Miejskiej w ciągu roku i zostały 
przekierowane do Komisji Gospodarki. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł odniósł się do realizacji 
zadań związanych z przedstawionymi wnioskami. 
Przewodniczący Komisji przedstawił wnioski, które wpłynęły do Rady Miejskiej i które zostały 
przekierowane do Komisji Gospodarki. Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł udzielił komentarza do 
przedstawionych wniosków. 
Skarbnik Miasta w uzupełnieniu przedstawiła kwoty przeznaczone na remonty bieżące. 
Przewodniczący Komisji dopytał odnośnie kwoty przeznaczonej na remont dróg wewnętrznych. 
Radny Marcin Nyga odniósł się do zwiększenia kwot przeznaczonych na remonty, udzielenia 
odpowiedzi na otrzymane wnioski, a także do nieruchomości i ich sprzedaży w tym planowanych 
dochodów majątkowych, planów na rok przyszły w stosunku do planów i realizacji tegorocznych, 
rejonów planowanych do sprzedaży działek. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta oraz Główny 
Specjalista w Wydziale Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Katarzyna Wilk. 
Zastępca Burmistrza uzupełniająco przedstawił informacje dotyczące ul. Jastrzębiej.   
W dalszej części dyskusji Radna Barbara Panek-Bryła oraz Przewodniczący Komisji odnieśli się do 
tematu ul. Gajowej, możliwości zmiany nawierzchni dróg np. z dolomitu na frez.  
 
Do posiedzenia dołączyła Radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej chwili na sali obecnych jest  
12 Radnych. 
 
Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Jerzy Kaczmarczyk oraz Zastępca 
Burmistrza. Przewodniczący Komisji oraz Radny Marcin Nyga przedstawili komentarz w zakresie 
zwiększenia środków do remontów bieżących dróg publicznych i wewnętrznych oraz możliwości 
odrodzenia podkomisji do spraw dróg. Radni Natalia Grosman, Damian Gerycki, Krystyna Wróbel, 
Przewodniczący Komisji odnieśli się do stosowania frezu i nakładki asfaltowej i włączenia do budżetu 
kolejnych dróg w trakcie roku, przeanalizowania stosowania kamienia płukanego dolomitu, 
przewidzianych środków na projekt w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Górki 
Soleckiej, przesłania odpowiedzi dotyczącej przejęcia części gruntów pod budowę żłobka, 
okoliczności zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Odpowiedzi na powyższe zagadnienia 
udzielili: Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Główny Specjalista, Naczelnik Inwestycji i 
Remontów. 
 
Radny Marcin Nyga przedstawił treść wniosku. Przewodniczący Komisji poddał wniosek pod 
głosowanie: 
 
Wniosek 1 
Komisja Gospodarki wnioskuje do Burmistrza Miasta o analizę możliwości zwiększenia środków na 
remonty dróg gminnych i dróg wewnętrznych w projekcie budżetu na 2022 rok  
i przedstawienie wniosków do Komisji Finansów. 
 

za - 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów  

Komisja Gospodarki jednogłośnie przyjęła wniosek, przy 12 głosach za. 
 
W dalszej części dyskusji Radni Marcin Nyga oraz Krystyna Wróbel poruszyli kwestie wydatków 
bieżących, jakości usług gwarantowanych przez Wydział Gospodarki Komunalnej w zakresie tj. np. 
utrzymania zieleni, koszenia, utrzymania porządku, czyszczenia dróg, utrzymania standardów, jakości 
na całym obszarze odpowiedzialności, kwoty 30 tys zł. przeznaczonych na alejki na cmentarzu, 
zwiększenia tej kwoty, uporządkowania cmentarza wraz z wprowadzeniem regulaminu.  Odpowiedzi 
udzielił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus. Zastępca Burmistrza, Radna 
Natalia Grosman oraz Radna Agnieszka Demska- Furgał wzięli udział w dyskusji dotyczącej 
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przeprowadzenia analizy oraz możliwości pozyskania środków zewnętrznych na budowę parku przy 
ul. Remizowej również w oparciu o założenia rządowego funduszu Polski Ład oraz analizy możliwości 
powiązania tego zadania z modernizacją boisk przy Szkole Podstawowej nr 3, a także rozeznania 
możliwości pozyskania dofinansowania z Polskiego Ładu rewitalizacji terenu Paciorkowców.  
Przewodniczący Komisji poinformował o zasadach i sposobie składania wniosków. Skarbnik Miasta 
zwróciła uwagę na wskazywane źródła finansowania. 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 10 minut przerwy.  
Po przerwie Przewodniczący Komisji wznowił posiedzenie Komisji Gospodarki oraz poinformował  
o omawianym punkcie, jakim jest opiniowanie projektu budżetu Miasta na 2022 rok dotyczącym 
zgłaszania wniosków w zakresie wydatków bieżących. 
 
Głos w dyskusji dotyczącej wniosku związanego z wykonaniem prac remontowych dachu filii 
Przedszkola nr 2 w Bijasowicach zabrali Radni: Natalia Grosman, Walenty Magiera, Przewodniczący 
Komisji oraz Zastępca Burmistrza. 
 
Przewodniczący Komisji poddał wniosek pod głosowanie: 
 
Wniosek 2 
Komisja Gospodarki wnioskuje o zabezpieczenie środków w przyszłorocznym budżecie Miasta na rok 
2022 na wykonanie niezbędnego zakresu remontu dachu filii Przedszkola nr 2  
w Bijasowicach oraz malowania sal, z kwotą 50 tys. zł, jako źródło finansowania wskazano 
oszczędności na zadaniach remontowych, które pojawią się w ciągu roku. 
 

za - 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 4 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 8 głosach za. 
 
Wniosek 3 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wymianę nawierzchni asfaltowej na ul. Homera przy garażach  
z kwotą 100 tys. zł. Źródło finansowania wskazano jako środki wygospodarowane ze zwiększenia puli 
ogólnej dla remontów bieżących po dokonanej analizie zgodnie z wcześniej zgłoszonym wnioskiem. 
 

za - 5 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 7 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 5 głosach za. 
 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w zakresie wydatków majątkowych w zakresie działów 
pozostających w kompetencji Komisji, podczas której zapytał o dokumentację projektową na 
wykonanie miejsc postojowych na osiedlu Chemików i wymianę ciepłociągu, zakresu wykonania prac 
w ramach kwoty 100 tys. zł. Odpowiedzi udzielił Naczelnik Inwestycji i Remontów. 
 
Wobec dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie wniosków  
w zakresie wydatków majątkowych. 
 
Wniosek 4 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Przebudowa parkingów wzdłuż ul. Węglowej w Bieruniu wraz z towarzyszącą infrastrukturą 
etap III” z kwotą 750 tys. zł.” 
 

za - 7 głosach  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
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W czasie dyskusji dotyczącej źródeł finansowania, przedstawienia kosztów niekwalifikowanych głos 
zabrali: Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Radna Natalia Grosman, Radna Agnieszka Demska-
Furgał. 
 
Wniosek 5 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Przebudowa parkingu uwzględniającego budowę 9 nowych miejsc parkingowych w rejonie  
ul. Warszawskiej 252 z kwotą 150 tys. zł.” 
 

za - 8 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 4 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 8 głosach za. 
 
Wniosek 6 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Projekt i wykonanie oświetlenia ulicy Groblanej” z kwotą 200 tys. zł. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Wniosek 7 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Projekt ul. Miodowej” z kwotą 50 tys. zł. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Wniosek 8 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Wymiana nawierzchni placu zabaw przy ul. Królowej Jadwigi z kwotą 600 tys. zł.” 
 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Wniosek 9 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Budowa bocznej ul. Korfantego na odcinku od posesji nr 2 do 16. Wniosek obejmował 
zwiększenie środków zaplanowanych w projekcie budżetu z kwoty 90 tys. zł do 170 tys. zł.” 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Zastępca Burmistrza, Radni Jarosław Mokry, Krystyna Wróbel, Walenty Magiera odnieśli się do 
przedstawionego wniosku oraz zagadnień z nim związanych. 
 
Wniosek 10 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Wymiana oświetlenia ulicy Bohaterów Westerplatte z kwotą 50 tys. zł.” 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
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Zastępca Burmistrza oraz Radny Tomasz Pyda przedstawili komentarze do wniosku. 
 
Wniosek 11 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Budowa drogi dojazdowej do bloku nr 5 przy ul. Granitowej oraz do planowanego 
„miasteczka rowerowego” z kwotą 620 tys. zł.” 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Wniosek 12 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Budowa chodników na cmentarzu przy ul. Soleckiej, zakupu agregatu do chłodni, a także 
wykonanie prac związanych z zagospodarowaniem wiat śmietnikowych”  
z kwotą 100 tys. zł. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Obrady Komisji opuścił Radny Marcin Nyga oraz Radna Barbara Panek-Bryła. Od tej chwili na sali 
obecnych jest 10 Radnych. 
 
Wniosek 13 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Projekt przebudowy wewnętrznej ulicy Granitowej na odcinku od bramy nr 3 do Stołówki, 
Ośrodka Zdrowia” z kwotą 100 tys. zł. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  3 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za, 2 nieoddanych głosach. 
 
Wniosek 14 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania 
polegającego na zabezpieczeniu środków w celu uregulowania stanu własnościowego nieruchomości 
w rejonie bulodromu przy ul. Granitowej z kwotą 50 tys. zł. 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 3 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za, 2 nieoddanych głosach. 
 
Do posiedzenia dołączył Radny Marcin Nyga. Od tej pory na sali jest 11 Radnych. 
 
Wniosek 15 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „optymalizacja dokumentacji projektowej „Budowy miasteczka rowerowego z kwotą 10 tys. 
zł.” 
 

za - 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 4 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
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Wniosek 16 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Wykonanie dokumentacji projektowej zagospodarowania terenu pokopalnianego 
„Paciorkowce” z uwzględnieniem budowy pumptrack, toru dla rolkarzy i nartostrady z kwotą  
150 tys. zł.” 
 

za - 7 głosach  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 3 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
Wniosek 17 
Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Wykonanie dokumentacji projektowej na potrzeby adaptacji budynku przy ul. Spiżowej 1 na 
siedzibę Muzeum Miejskiego w Bieruniu z kwotą 170 tys. zł., źródło finansowania wolne środki. 
 

za - 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 6 głosach za. 
 
 
Wniosek 18 

Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą Wykonanie dokumentacji projektowej ul. Kolejowej etap II z kwotą 150 tys. zł., źródło 
finansowania wolne środki.  
 

za -  4 głosy  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  7 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 4 głosach za. 
 
Wniosek 19 

Komisja Gospodarki wnioskuje o poszerzenie zadania „Projekt ul. Leśnej z kwota 50 000 zł”, 
znajdującego się w projekcie budżetu miasta na rok 2022 o wykonania projektu 
ul. Borowinowej i zwiększenie kwoty łącznej dla obu projektów stanowiących jedno spójne zadanie do 
kwoty 150 000 zł, źródło finansowania wolne środki.  
 

za - 4 głosy  przeciw – 2 głosy  wstrzym. –  5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 4 głosach za. 
 
Wniosek 20 

Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Budowa ul. Słowiańskiej w oparciu o dokumentację budowlaną etap II  
z kwotę 350 tys. zł., źródło finansowania wolne środki.  
 

za - 4 głosy  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 7 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 4 głosach za. 
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Wniosek 21 

Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą Budowa chodnika na osiedlu ul. Chemików od budynku wspólnoty  
113-115 w kierunku drogi powiatowej ul. Chemików z kwotą 50 tys. zł – źródło finansowania wolne 
środki.  
 

za - 4 głosy  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 7 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 4 głosach za. 
 
Wniosek 22 

Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Realizacja zarurowaniem potoku stawowego etap I zgodnie z posiadaną dokumentacją 
projektową w celu utrzymania w mocy obowiązującego pozwolenia.  
 

za -  7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  4 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 7 głosach za. 
 
 
Wniosek 23 

Komisja Gospodarki wnioskuje o wprowadzenie do projektu budżetu miasta na rok 2022 zadania pod 
nazwą „Budowa drogi wewnętrznej osiedla Chemików w rejonie wspólnoty Chemików 105-107  
z kwotą 150 tys. zł, źródło finansowania poprzez usuniecie z projektu kwoty przeznaczonej na zakup 
samochodu dla Straży Miejskiej. 
 

za -  4 głosy  przeciw – 1 głos  wstrzym. –  6 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 4 głosach za. 
 
Wniosek 24 

Komisja Gospodarki wnioskuje o przeprowadzenie analizy możliwości pozyskania środków 
zewnętrznych na budowę parku przy ul. Remizowej również w oparciu o założenia rządowego 
funduszu Polski Ład, a także o analizę możliwości powiązania tego zadania z modernizacją boisk przy 
Szkole Podstawowej nr 3 lub ich odrębną realizację w ramach pozyskanych środków zewnętrznych.  
 

za -  6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  5 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 6 głosach za. 
 
Zastępca Burmistrza oraz Radne Natalia Grosman i Agnieszka Demska-Furgał odniosły się do 
przedstawionego wniosku. 
 
Przewodniczący Komisji wobec braku dalszych wniosków oraz głosów w dyskusji poddał pod 
głosowanie opinię projektu budżetu Miasta na 2022 rok. 
 
Opinia 1 
Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt budżetu miasta na 2022 rok w zakresie działu 600, 
działu 700, działu 710 i działu 900. 
 

za -  1 głos  przeciw – 5 głosów  wstrzym. –  5 głosów  

Wniosek nie uzyskał większości głosów, w związku z czym projekt uchwały budżetowej nie otrzymał 
pozytywnej opinii Komisji w zakresie działów będących w jej kompetencji.  
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Ad 2 
Przewodniczący Komisji przekazał informacje dotyczące propozycji planów pracy Komisji natomiast 
Radny Marcin Nyga poinformował o terminie składania planów pracy poszczególnych Komisji oraz 
Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił przerwę do godziny 17:45. 
Po przerwie Przewodniczący Komisji wznowił posiedzenie Komisji i przeszedł do opiniowania uchwał. 
 
Obrady Komisji opuściła Radna Natalia Grosman. Od tej chwili na sali obecnych jest 10 Radnych. 
 
Ad 3 
Komisja przystąpiła do opiniowania projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych  
i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji w Tychach S. A. 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej omówił projekt uchwały.  W czasie dyskusji głos zabrała 
Radna Krystyna Wróbel, która poruszyła temat wolnych środków w 2022 r. i modernizacji sieci 
wodociągowej na ul. Mieszka I z zakończeniem tego etapu. Zastępca Burmistrza odniósł się do 
tematu.  
 
Do posiedzenia dołączyła Radna Natalia Grosman. Od tej chwili na Sali obecnych jest 11 Radnych. 
W dalszej części dyskusji głos zabrali Radni: Damian Gerycki, Maria Sitko, którzy poruszyli 
zagadnienia związane m. in. z zabudowaniem podziemnym hydrantu na ul. Remizowej i planowanego 
wyciągnięcia tego hydrantu na nadziemny, złym stanem wody na Ścierniach oraz częstych awariach 
wodociągowych. W powyższych zagadnieniach odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał opinię projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Opinia 2 

Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla 
Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S. A. 
 

za -  10 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 10 głosach za. 
 
 

b) w sprawie zmian w Uchwale nr XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 20 grudnia 
2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów  
i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Bieruń, warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów oraz ustalenia stawek opłat za korzystanie z nich. 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawił projekt uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Opinia 3 

Komisja Gospodarki pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale nr 
XVII/10/2012 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 20 grudnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub 
zarządzającym jest gmina Bieruń, warunków i zasad korzystania z tych obiektów oraz ustalenia 
stawek opłat za korzystanie z nich. 
 

za -  11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. –  0 głosów  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 11 głosach za. 
 
 
Ad 4 
W sprawach bieżących głos zabrała Radna Krystyna Wróbel, która przedstawiła wnioski do 
Burmistrza w zakresie przesyłania materiałów na Komisje dotyczących miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego oraz wykonywania zleceń miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego poprzez wysyłanie zapytań ofertowych do kilku firm planistycznych. 
 
Zastępca Burmistrza odniósł się do zaprezentowanych wniosków. W wyniku burzliwej dyskusji,  
w której udział wzięli Radni Marcin Nyga, Krystyna Wróbel, Agnieszka Demska-Furgał, 
Przewodniczący Komisji oraz Zastępca Burmistrza, Radny Jarosław Mokry zgłosił wniosek formalny. 
 
Przewodniczący Komisji poddał wniosek pod głosowanie: 
 
Wniosek 25 

Komisja Gospodarki wnioskuje do Komisji Rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli w Wydziale 
Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości w zakresie udzielania zamówień publicznych w przedmiocie 
opracowywania dokumentów planistycznych dla miasta.  

 

za -  8 głosów  przeciw –  1 głos  wstrzym. –  2 głosy  

Komisja Gospodarki większością głosów przyjęła wniosek, przy 8 głosach za. 
 
W trakcie trwania dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał m. in. o utworzone zapadlisko, 
powstałe przy sklepie Euro oraz wyniki rozeznania sprawy w tym zakresie, a także o sezon świąteczny 
i dodatkowe ozdoby świąteczne. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji przeszedł do kolejnego punktu 
porządku posiedzenia. 
 
Ad 5 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 10/2021 z posiedzenia Komisji 
Gospodarki w dniu 16.11.2021 r.  

 

za - 7 głosów  przeciw - 0 głosów  wstrzym. – 3 głosy  

Protokół został przyjęty większością głosów, przy 7 głosach za, 3 wstrzymujących się. 
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Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Arleta Urbańczyk 

Przewodniczący Komisji Gospodarki 
  

 
Piotr Świerkosz 

 


